



**HOCKEY  
ELITES**

Dear Players, Parents and Volunteers,

With the recent reorganization of Girls Hockey within the Hockey Quebec's structure, Hockey Elites has voted to restructure its own organization to try and make it easier for Players and Parents to enjoy their experience. Going forward the Single Letter Program will be run by 2 separate Organization Under the DDO and MRO Hockey Banners.

Those players who are outside the DDO (DDO, Pierrefonds and Ile Bizards) and MRO (TMR and Outremont) Structures will have the freedom to decide which organization they will want to join based on Logistical preferences. You must Register with your Local Organization and then request a transfer to either DDO Girls Hockey or MRO girls Hockey.

If you have any questions or concerns please do not hesitate to contact us at [info@hockeyelites.ca](mailto:info@hockeyelites.ca)

On Behalf of the Committee

Best Regards

Robert Lam  
President MRO Hockey

Mitch Trepid  
President Dollard Hockey



**HOCKEY  
ELITES**

parents

et bénévoles,

Chères joueuses,

Suite à la récente réorganisation du hockey féminin au sein de la structure de Hockey Québec, Hockey Elites a décidé de restructurer sa propre organisation dans le but d'améliorer l'expérience des joueuses et des parents.

Le programme simple lettre sera géré par deux organisations distinctes sous les bannières DDO et MRO.

Les joueuses qui résident à l'extérieur des associations DDO (DDO, Pierrefonds et Ile Bizard) et MRO (VMR et Outremont) auront la liberté de décider quelle organisation ils voudront rejoindre en fonction de leurs préférences logistiques.

Cette année, vous devrez vous inscrire auprès de votre organisation locale, puis demander un transfert à DDO Hockey Filles ou à MRO Hockey Filles.

Si vous avez des questions ou des préoccupations, n'hésitez pas à nous écrire à [info@hockeyelites.ca](mailto:info@hockeyelites.ca).

Bien cordialement,

Robert Lam

President MRO Hockey

Mitch Trepid

President Dollard Hockey